
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 6 marca 2009 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w dniu 6 marca 2009 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od 

godz. 10
00

 do godz. 14
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Kustosz Muzeum     p. Jerzy Porada 

4. Radca Prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy wg 

załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu 

6. Mieszkańcy miasta i gminy. 

 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Ryszard Lewecki zgłosił kandydaturę radnego p. 

Mirosława Binkiewicza, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 11, wstrzymało 

się 1, przeciw - 0 na stan obecnych 12 radnych sekretarzem obrad został radny 

p. Mirosław Binkiewicz. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

wszyscy radni otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski i 

uwagi do proponowanego porządku. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara 

Gąsiorowska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od 

opłat targowych na 2009 rok. Więcej wniosków nie zgłoszono, przystąpiono do 

głosowania nad wnioskiem Burmistrza, który w głosowaniu za 12 na stan 12 

radnych został przyjęty. Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji 

przewidziany został pkt 4 i pkt 6, ale z uwagi na to że osoby które miały 

przybyć na sesję i zabrać głos w tych punktach nie przybędą proponuje, zdjąć z 

obrad w/w punkty. Propozycja została przyjęta jednogłośnie. Przewodniczący 

Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad porządkiem obrad ze zgłoszonymi 



zmianami. W głosowaniu za 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono 

porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady. 

4. Informacja z działalności Muzeum w Nowym Mieście nad Pilicą. 

5. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą za 2008 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Nowym Mieście nad Pilicą za 2008 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok; 

b) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009; 

c) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 roku ; 

d) przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Pilicą do realizacji projektu w ramach 

Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki; 

e) przyjęcia Regulaminu udzielania ze środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pomocy w utylizacji wyrobów 

zawierających azbest; 

f) wprowadzenia na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą zasad 

sprzedaży nieruchomości będących własnością komunalną; 

g) zamiany nieruchomości pomiędzy Miastem i Gminą Nowe Miasto nad Pilicą 
a Gminną Spółdzielnią „Samopomoc Chłopska“ w Nowym Mieście nad Pilicą; 

h) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. 

i) ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych 

na 2009 rok 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski. 

 



 
 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z tym, że ostatnia 

sesja Rady była sesją uroczystą nie był przyjmowany protokół z sesji odbytej w 

dniu 23 stycznia 2009 roku. Na obecnej sesji w związku z tym zostaną przyjęte 

dwa protokoły. Zapytał czy są pytania i uwagi co do treści protokołów. Uwag 

nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów z sesji 

Rady. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych protokoły zostały 

przyjęte. 

 

PKT 4 
Informację z działalności Muzeum Regionalnego w Nowym Mieście nad Pilicą 
złożył p. Jerzy Porada – Kustosz Muzeum. Poinformował, że w Muzeum 

znajduje się ponad 1600 eksponatów i składa się z sześciu działów tj.: 

• dział etnograficzny 

• archeologiczny 

• historyczny 

• numizmatyczny 

• militaria 

• sztuka 

Muzeum czynne jest dwa dni w tygodniu we wtorki i czwartki w godz. 1100 – 

1400. muzeum zwiedza bardzo dużo młodzieży są to zazwyczaj grupy 

zorganizowane oraz dużo wycieczek z kraju a bywają również osoby z 

zagranicy. Ze zgromadzonych materiałów historycznych korzysta również 
młodzież studiująca. Pan Jerzy Porada skierował serdeczne podziękowania Pani 

Burmistrz i Radzie za wsparcie finansowe a jednocześnie prosił aby w miarę 
możliwości finansowych Urząd dopomógł w konserwacji starodruków jak 

również 5 obrazów które uległy zniszczeniu. Serdecznie podziękował 

ofiarodawcom, bez których placówka nie byłaby tak bogata w eksponaty 

muzealne tj. p. Andrzejowi Tramsz, Marianowi Dziedzicowi, Mariuszowi 

Kamińskiemu, Lechowi Staniszewskiemu, który przekazał do Muzeum 11 

obrazów p. Gila i Franciszkowi Kozerze. Wymienione osoby zostały 

uhonorowane dyplomami. Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie pogratulował ofiarodawcom, ale w 

szczególności serdeczne podziękował Panu Jerzemu Poradzie za wkład 

olbrzymiej pracy i swojego czasu w funkcjonowanie Muzeum, gdzie tak 

naprawdę to jest to praca społeczna Pana Jerzego i mało jest wśród nas osób 

które by z takim zaangażowaniem pracowały społecznie. 

 
 



PKT 5 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 

Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 3 marca 2009 roku na którym zajmowała się następującymi 

sprawami: 

1. Opiniowanie uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

2. Informacja o umorzeniach podatkowych ich wpływ na realizację budżetu. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 

sesję Rady. Uchwały dotyczyły następujących spraw: 

• zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok które referowała Burmistrz 

Miasta i Gminy. Przedstawiła dodatkowe inwestycje które są 
zaplanowane min. remont ul. Bielińskiego który ma być 
współfinansowany z firmą CEZET oraz budowa fontanny na Pl. 

Kościuszki. Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, że może należałoby 

założyć na Pl. Kościuszki monitoring który zapobiegłby aktom 

wandalizmu. Myśl p. radnego Motyla poparł radny p. Mirosław Bors i 

Król Ignacy. 

• zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 na 

zakup samochodu bojowego dla OSP. Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

• zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 roku na 

budowę wodociągu. Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

• przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Pilicą do realizacji projektu w 

ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Opinia Komisji pozytywna. 

• przyjęcia Regulaminu udzielania ze środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pomocy w utylizacji wyrobów 

zawierających azbest. Projekt uchwały zreferowała p. Iwona Kieszek 

informując, że Gmina dostała dotację na wywóz i utylizację eternitu. 

Poinformowała, że wnioski które są załącznikiem do projektu uchwały 

można będzie składać do końca kwietnia i będzie decydowała kolejność 
zgłoszeń. Poinformowała również że wnioski można składać również do 

Starostwa i oni już finansują demontaż, wywóz i składowanie. Komisja 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

• wprowadzenia na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą zasad 

sprzedaży nieruchomości będących własnością komunalną. Burmistrz 

przedstawiła harmonogram sprzedaży nieruchomości, który komisja 

zaopiniowała pozytywnie. 



• zamiany nieruchomości pomiędzy Miastem i Gminą Nowe Miasto nad 

Pilicą a Gminną Spółdzielnią „Samopomoc Chłopska“ w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Projekt został zaopiniowany pozytywnie. 

• uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. 
Burmistrz poinformowała o zmianach które wystąpiły w planie odnowy, 

wypadły niektóre zadania a na ich miejsce powstały nowe. Zadania te 

będą realizowane pod warunkiem, że otrzymamy na nie środki. 

Umorzenia podatkowe przedstawiła p. Teodozja Grudzień informując, że 

umorzeń było 25 na kwotę 65 443, 20 zł w tym znaczną część stanowią 
umorzenia dla ZOZ w kwocie 57 408,00 zł. Odroczenie terminu płatności 

podatku w IV kwartale i to jest podatek od środków transportowych kwota 

670,00 zł. Komisja została poinformowana, że w/w umorzenia nie miały 

większego wpływu na realizację budżetu w 2008 roku. 

 

Pani Burmistrz przedstawiła propozycję p. Marszałka Struzika w sprawie 

współpracy międzyregionalnej miast bliźniaczych tj. z miastem bliźniaczym na 

Węgrzech niedaleko Budapesztu. Jest to małe miasteczko około 3 tys. 

mieszkańców i wpółpraca polegałaby na wymianie młodzieży tak jak to jest 

praktykowane z miastem Neustad w Niemczech. Komisja wyraziła pozytywną 
opinię na współpracę. 
Radny p. Stanisław Motyl zwrócił się z prośbą do Pani Burmistrz żeby w końcu 

coś zrobić z poobwieszanymi drzewami przy Biedronce i jego zdaniem 

należałoby postwić tam słup ogłoszeniowy, który rozwiązał by problem. 

Następną sprawę którą poruszył to remont schodów w Bibliotece. Prosił o 

przeznaczenie środków na ten cel. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała radnych o 

możliwości pozyskania środków z Województwa na budowę chodników w 

Żdżarach w związku z tym, żeby pozyskać środki potrzebna jest dokumentacja 

na w/w inwestycję, która kosztowałaby około 40 tys. zł i tu potrzebna jest zgoda 

radnych na zagwarantowanie w budżecie przedmiotowej kwoty. Komisja 

wyraziła zgodę na powyższe. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 

Poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała dwa razy i 

w dniu 27 lutego br. zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2008 rok. 

2. Ocena realizacji uchwał Rady Miejskiej za 2008 rok. 

3. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za 2008 rok. 

4. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2008 rok. 

5. Informacja o realizacji zadań w trybie ustawy o zamówieniach 

publicznych w 2008 roku. 



6. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Urszula Gil przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Ośrodka za 2008 rok. Poinformowała o przebiegu zadań jakimi zajmował się 
ośrodek, przebiegu finansowania oraz szkoleń w ramach programu Kapitał 

Ludzki. Poinformowała o liczbie osób korzystających z pomocy socjalnej oraz o 

ilości osób skierowanych do Domów Pomocy Społecznej. Łącznie obsłużono 

1435 osób. Pytań nie stwierdzono. Komisja przyjęła sprawozdanie.  

Sekretarz Miasta i Gminy p. Małgorzata Nowakowska przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za 2008 rok. Poinformowała, 

że ilość podjętych uchwał w 2008 roku wyniosła 76 w tym przekazanych do 

realizacji Burmistrzowi – 70, Radzie Miejskiej – 5, Kierownikowi MGOPS – 1. 

Z 70 uchwał przekazanych do realizacji Burmistrzowi Miasta i Gminy w pełni 

zrealizowano 46, 21 uchwał jest w trakcie realizacji, nie wykonano 2 uchwał tj 

w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej w Żdżarach oraz w sprawie 

współdziałania z Gminą Cielądz przy wspólnej realizacji zadań z zakresu 

budowy wodociągów (Gmina Cielądz wycofała się z w/w zadania). Jedna 

uchwała została uchylona z przyczyn proceduralnych i była to uchwała w 

sprawie określenia zasad i udzielania dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego 

sprawozdania. Następnie Sekretarz Miasta i Gminy p. Małgorzata Nowakowska 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy w 

2008 roku. Ilość wydanych zarządzeń to 127. Wszystkie zarządzenia zostały 

zrealizowane. Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Członkowie Komisji zapoznali się z  informacją o stanie mienia komunalnego 

za 2008 rok.  

Komisja zapoznała się z informacją o realizacji zadań w 2008 roku w trybie 

ustawy Prawo zamówień publicznych. 

W 2008 roku udzielono 25 zamówień publicznych w trybie przetargu 

nieograniczonego, protesty oferentów nie wpłynęły i odwołań oferentów nie 

było.  

W dniu 4 marca 2009 roku zajmowano się następującymi sprawami: 

• Sprawozdanie z działalności GKRPA w mieście i gminie Nowe Miasto 

nad Pilicą za 2008 rok. 

• Opiniowanie uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

• Informacja o umorzeniach podatkowych ich wpływ na realizację budżetu. 

• Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Sprawozdanie z działalności GKRPA za 2008 rok przedstawiła p. Agnieszka 

Kozera która jest Pełnomocnikiem Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Komisja nie wniosła uwag do w/w. 



Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 

sesję Rady. Uchwały dotyczyły następujących spraw: 

• zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok które referowała Burmistrz 

Miasta i Gminy. Przedstawiła dodatkowe inwestycje które są 
zaplanowane min. remont ul. Bielińskiego który ma być 
współfinansowany z firmą CEZET oraz budowa fontanny na Pl. 

Kościuszki oraz inwestycje które są zaplanowane w programie Odnowy 

Miejscowości.  

• zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 na 

zakup samochodu bojowego dla OSP. Radny p. Mirosław Binkiewicz 

zapytał jaki jest przybliżony termin dostarczenia samochodu bojowego 

dla OSP. Burmistrz p. Barbara Gąsiorowska odpowiedziała, że w 

okolicach października – listopada. Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

• zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 roku na 

budowę wodociągu. Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

• przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Pilicą do realizacji projektu w 

ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Opinia Komisji pozytywna. 

• przyjęcia Regulaminu udzielania ze środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pomocy w utylizacji wyrobów 

zawierających azbest. Projekt uchwały zreferowała p. Iwona Kieszek 

informując, że Gmina otrzymała dotację na wywóz i utylizację eternitu. 

Poinformowała, że wnioski, które są załącznikiem do projektu uchwały 

można będzie składać do końca kwietnia i przy realizacji będzie 

decydowała kolejność zgłoszeń. Poinformowała również że wnioski 

można składać do Starostwa i oni już finansują demontaż, wywóz i 

składowanie eternitu. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

• wprowadzenia na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą zasad 

sprzedaży nieruchomości będących własnością komunalną. Burmistrz 

przedstawiła harmonogram sprzedaży nieruchomości, który komisja 

zaopiniowała pozytywnie. 

• zamiany nieruchomości pomiędzy Miastem i Gminą Nowe Miasto nad 

Pilicą a Gminną Spółdzielnią „Samopomoc Chłopska“ w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Projekt został zaopiniowany pozytywnie. 

• uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad Pilicą. 
Burmistrz poinformowała o zmianach które wystąpiły w planie odnowy, 

wypadły niektóre zadania a na ich miejsce powstały nowe. Zadania te 

będą realizowane pod warunkiem, że otrzymamy na nie środki. 



Umorzenia podatkowe przedstawiła p. Teodozja Grudzień informując, że 

umorzeń było 25 na kwotę 65 443, 20 zł w tym znaczną część stanowią 
umorzenia dla ZOZ w kwocie 57 408,00 zł. Odroczenie terminu płatności 

podatku w IV kwartale i to jest podatek od środków transportowych kwota 

670,00 zł. Komisja została poinformowana, że w/w umorzenia nie miały 

większego wpływu na realizację budżetu w 2008 roku. 

Pani Burmistrz przedstawiła propozycję p. Marszałka Struzika w sprawie 

współpracy międzyregionalnej miast bliźniaczych tj. z miastem bliźniaczym na 

Węgrzech niedaleko Budapesztu. Komisja wyraziła pozytywną opinię odnośnie 

współpracy. 

Radny p. Ryszard Lewecki zwrócił się z prośbą do Pani Burmistrz żeby na 

osiedle Sady został skierowany transport tłucznia, ponieważ jak już 
niejednokrotnie mówił drogi, które się tam znajdują są tragicznym stanie i prosi 

żeby w miarę możliwości ułatwić mieszkańcom normalne poruszanie się po 

drodze.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała radnych o 

możliwości pozyskania środków z Województwa na budowę chodników w 

Żdżarach w związku z tym, żeby pozyskać środki potrzebna jest dokumentacja 

na w/w inwestycję, która kosztowałaby około 40 tys. zł i tu potrzebna jest zgoda 

radnych na zagwarantowanie w budżecie przedmiotowej kwoty. Komisja 

wyraziła zgodę na powyższe. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała o prośbie którą 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przekazał Komisji a 

mianowicie prośbę Kierownika posterunku Policji w sprawie możliwości 

dofinansowania zakupu samochodu w kwocie 24 tys. zł. 

 

W – ce Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Robert Sierajewski 

poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 2 marca 2009 roku na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2008. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji Oświatowo – Społecznej zapoznali się ze sprawozdaniem z 

działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą za 2008 rok. Nie wniesiono uwag. Następnie 

członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję 
do których uwag nie wniesiono. Radny p. Jan Szopa zapytał jak wyglądają 
sprawy pozyskania środków na samochód dla OSP Nowe Miasto. Burmistrz 

odpowiedziała, że dostaniemy 150 tys. zł z WFOŚiGW. Dalej zapytał co będzie 

ze starym samochodem. Burmistrz odpowiedziała, że albo zostaną 
zdemontowane części które będą wykorzystane do napraw innych samochodów 



i reszta pójdzie do kasacji albo zostanie przekazany do Wojewódzkiego Zarządu 

OSP. Radny p. Szopa zaproponował, że może by przekazać Łęgonicom. Nie 

było na to pytanie jednoznacznej odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski zwrócił 

uwagę Burmistrz na złe odśnieżanie dróg powiatowych. Stwierdził, że drogi 

odśnieżane były niedbale i praktycznie cały czas były oblodzone. Prosił o 

zwrócenie uwagi na ten fakt. Zwrócił uwagę że w innych gminach drogi były 

czarne a u nas tradycyjnie oblodzone. Radny p. Szopa prosił o interwencję w 

sprawie obcinania gałęzi przy drogach Powiatowych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do Przewodniczących Komisji. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zwróciła uwagę że w 

momencie kiedy Przewodniczący Rady przekazywał prośbę Kierownika Policji 

o dofinansowanie zakupu samochodu jej już na Komisji nie było a poza tym 

żadne pismo w przedmiotowej sprawie do niej nie wpłynęło i jest bardzo 

zaskoczona o tej prośbie. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że informacja 

powyższa został przekazana telefonicznie a pismo do Rady wpłynęło w dniu 5 

marca, więc niemożliwością jest poszukanie środków na przedmiotowe 

dofinansowanie i taka odpowiedź zostanie udzielona Kierownikowi Policji. 

 

PKT 6 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym zajmowała się min. następującyni sprawami: 

1. W dniu 10 lutego br. została podpisana umowa na zakup, dostawę i 

rozładunek na drogach kruszywa budowlanego. Jeden transport kosztuje 

1400 zł.  

2. Została wybrana oferta na wycenę majątku gminnego. 

3. 19 lutego został rozstrzygnięty przetarg na remont cząstkowy dróg o 

nawierzchni bitumicznej, wygrała firma ROBBUT m2 kosztuje 61,94 zł. 

4. W dniu 20 lutego br otwarto oferty na przebudowę drogi w gminie Nowe 

Miasto w miejscowości Świdrygały. Stara się o rozszerzenie robut i jeżeli 

Wojewoda wyrazi zgodę to będzie zrobiona cała droga. 

5. 27 lutego 2009 roku otwarto oferty na przebudowę ulicy na osiedlu przy 

ul. Tomaszowskiej jest to droga przy bloku 117. Otwarto również oferty 

na przebudowę drogi gminnej Rosocha – Sacin – Bełek. Całość prac 

będzie kosztowała 115 000 zł brutto. 

6. Podpisana została umowa z Powiatem o wspólnym finansowaniu budowy 

dróg i będą to następujące drogi – Różanna – Wysokin, Nowe Miasto – 

Ulów, Żdżary – Domaniewice i przy cmentarzu w Łęgonicach zostanie 

zrobione utwardzenie parking z kostki brukowej. 

7. Poinformowała o podpisaniu porozumienia z fimą CEZET o współnym 

remoncie ulicy Bielińskiego. Radni wyrazili na to zgodę.  
8. Odnośnie spraw dotyczących naszego pałacu to ciągle sprawy są w toku 

cały czas uzupełnia się dokumenty. 



9. Poinformowała, że Lokalna Grupa Działania otrzymała 15 tys.zł na 

zrobienie strategii. W czerwcu zostanie podjęta decyzja na co zostaną 
przyznane środki. 

10. Poinformowała o zebraniach sprawozdawczych w jednostkach OSP. 

Pochwaliła OSP w Łęgonicach bo tam naprawdę bardzo strażacy się 
angażują społecznie i to widać. 

11. Burmistrz powiedziała, że mimo że nie było w tym roku srogiej zimy a 

koszty utrzymania dróg z faktur ZUK wynosi 12 000 zł. 

12. Poinformowała ,że wspólnie ze Starostwem w OPP będzie stworzony 

warsztat terapii zajęciowej będzie mogło w nim uczestniczyć około 20 

osób. 

13. Został ogłoszony przetarg na dokumentację budowy drogi za murem 

klasztornym, jeżeli dojdzie do skutku to są duże szanse, że w 2010 roku 

droga będzie zrobiona. 

14. Poinformowała, że został już utworzony harmonogram imprez w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Urząd dostał dofinansowanie na Dni Nowego Miasta. 

15. Odnośnie zainstalowania lustra drogowego w Pobiednej Zarząd Dróg 

Powiatowych uznał za niezasadne i lustra nie będzie. 

Pan Kozera podziękował za gospodarność Pani Burmistrz. 

 

PKT 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym oraz odczytał uchwałę która została 

podjęta na uroczystej sesji poświęconej propagowaniu osoby i dokonań 
Błogosławionego Honorata Koźmińskiego Patrona Nowego Miasta nad 

Pilicą. Poinformował o pismie pp Jędrzejewskich w sprawie utrudnień 
związanych z komunikacją przy ul. Bielińskiego, oraz o piśmie 

z Komisariatu Policji w sprawie dofinansowania zakupu samochodu które 

wpłynęło tuż przed sesją. Poinformował, że w związku z nierealnym 

terminem odpowiedzi rzeczą niemożliwą jest udzielenie jakiejkolwiek 

pomocy bo należałoby przejrzeć finanse gminy i prosi by nie odczytać tego 

tak że Samorząd i Gmina nie chce pomóc. Poinformował, że również brał 

udział w zebraniu w dwóch jednostkach OSP, poinformował o udziale w 

uroczystej sesji Rady Powiatu . 

 

PKT 8 
Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2008 rok przedstawiła p. Gil Urszla – Kierownik MGOPS. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 9 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych w Nowym Mieście nad Pilicą za 2008 rok przedstawiła p. 



Kozera Agnieszka – Pełnomocnik Burmistrza ds Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

PKT 10a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok. Radny p. 

Dariusz Dziurowicz przekazł na ręcę p. Przewodniczącego Rady Pismo p. 

radnego Lecha Staniszewskiego z prośbą o jego odczytanie z uwagi na to że 

osobiście nie może brać udziału w sesji. Przewodniczący Rady odczytał 

Oświadczenie Radnego p. Lecha Staniszewskiego, że nie wyraża zgody na 

manipulowanie budżetem i sprzeciwia się przeniesieniu środków w budżecie 

z wodociągu w Gostomi na budowę fontanny na dworcu autobusowym. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Radny p. Mirosław 

Binkiewicz prosił o głos stwierdzając, że czegoś nie rozumie bo czy są dwie 

Komisje czy jest jedna Komisja i prosi o wyjaśnienie p. Sierajewskiego który 

czytał protokół z Komisji o co chodzi. Pan Sierajewski stwierdził, że nie będzie 

się wypowiadał się na temat zdania Przewodniczącego Komisji gdzie na 

posiedzeniu nie było o tym mowy. Przewodniczący Rady odczytał fragment 

protokołu który mówił o przedmiotowej sprawie, Gdzie radny p. Lech 

Staniszewski stwierdził, że lokalizacji tejże fontanny nie jest dobra. 

Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Burmistrza Miasta i Gminy p. Barbarę Gąsiorowską, która 

omówiła powyższy projekt. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są 
pytania i uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Radny p. Dariusz 

Dziurowicz powiedział, że w związku z przebudową drogi była również mowa o 

przebudowie nitki wodociągu od bloku 117 do bloku 90 i to zlikwidowałoby 

częste awarie które występują i są ponoszone koszty. Jest to o tyle ważne że 

połączenie tych bloków w dużej mierze odciążłoby ten wodociąg. Bo jeżeli 

będzie droga budowana, to należałoby to zrobić przed przebudową drogi a jeżeli 

chodzi o fundusze to mozna je pozyskać z podatku który wpływa z lotniska. 

Burmistrz odpowiedziała, że podatek który wpływa z lotniska był ujęty w 

budżecie i to nie są dochody ponadplanowe. Przy konstruowaniu budżetu został 

ten podatek ujęty. Jeżeli chodzi o połączenie tych bloków nitką wodociągową to 

myśli, że o półroczu można do tego tematu wrócić i skorzystać ze 

środków ochrony środowiska. W tej chwili nie wiadomo jakie będą środki, czy 

nam nie zmniejszą dotacji bo sytuacja w kraju jest jaka jest ale na pewno ten 

problem zostanie rozwiązany. W następnym tygodniu ZUK ma tam rozpocząć 
wstępne prace. Burmistrz Powiedziała, że ona zdaje sobie sprawę z tego,że 

potrzeb jest dużo i co można zrobić to jest robione. Radny p. Dariusz 

Dziurowicz powiedział, że odpowiedź Burmistrz Go usatysfakcjonowała, ale tak 

na marginesie to osiedle traktowane jest po macoszemu. Burmistrz nie zgodziła 

się ze stwierdzeniem radnego Dariusza Dziurowicza, bo osiedle otrzymało 



z Gminy duże wsparcie bo zrobione zostało oświetlenie, dzięki staraniom 

Urzędu pozyskano kostkę na chodniki, została zrobiona droga i nie należy 

mówić że jest traktowana po macoszemu. Urząd co może i na co ma środki to to 

jest robione. Więcej pytań co do projektu uchwały nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 

11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 uchwalono uchwałę Nr XXXIII/209/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 

roku. Poinformował, że pożyczka zostanie zaciągnięta na dofinansowanie 

zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Nowe Miasto 

nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 na 

stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXIII/210/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2009 roku. Poinformował, że 

pożyczka ta zostanie zaciągnięta na sfinansowanie planowanego deficytu w 

wysokości 1 500 000 zł w związku z zaplanowanym w budżecie zadaniem 

inwestycyjnym pod nazwą „ Budowa budynku stacji uzdatniania wody z 

hydrofornią z przyłączem i instalacją energetyczną we wsi Prosna, budowa sieci 

wodociągowej z przyłączami we wsi Prosna – Żdżarki i Dąbrowa – Józefów”. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 na stan 

obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXIII/211/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Pilicą do realizacji projektu w ramach 

Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę  



Nr XXXIII/212/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu. 

PKT 10e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pomocy 

w utylizacji wyrobów zawierających azbest. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXIII/213/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

PKT 10f 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą zasad 

sprzedaży nieruchomości będących własnością komunalną. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę  

Nr XXXIII/214/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 

12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10g 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Miastem i Gminą Nowe 

Miasto nad Pilicą a Gminną Spółdzielnią „Samopomoc Chłopska“ w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 11 na stan obecnych 11 radnych 

uchwalono uchwałę Nr XXXIII/215/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10h 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Nowe Miasto nad 

Pilicą. Pytań nie stwierdzono przystapiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono 

uchwałę Nr XXXIII/216/2009 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 



 

PKT 10i 
Przewodniczący Rady p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 

sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat 

targowych na 2009 rok. Poinformował, że uchwała ta została uchylona w 

jednym zapisie i trzeba ją podjąć powtórnie. W głosowaniu za 11 na stan 

obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXIII/217/2009 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 11 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 12 
Burmistrz Miasta i Gminy odczytała harmonogram sprzedaży nieruchomości 

będących własnością komunalną. 
Przewodniczący Osiedla nr 2 p. Marek Lewecki zwrócił uwagę, że już po raz 

kolejny nie przychodzi na sesję żaden przedstawiciel Policji i on sobie nie 

wyobraża, żeby nie było żadnego zastępcy który mógłby być na sesji. Po prostu 

chyba nie ma współpracy z Urzędem. Następna sprawa to przekazywanie pisma 

p. radnego Staniszewskiego odnośnie protestu w sprawie wybudowania 

fontanny na dworcu bo ten punkt to jest wizytówka naszego miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę p. Leweckiemu Markowi, że 

jego wypowiedzi nie powinny się znaleźć w wolnych wnioskach bo to nie są 
wnioski a co do współpracy Urzędu z Policją to daleki byłby od wysuwania 

jakichkolwiek insynuacji ponieważ każda nieobecność na sesji czy Kierownika 

czy dzielnicowego jest usprawiedliwiana a poza tym na początku poinformował, 

że obsada w naszym Posterunku jest zmniejszona i nie zawsze obowiązki 

służbowe pozwalają na uczestnictwo w obradach Rady. 

Przewodniczący Osiedla nr 3 p Zbigniew Loba zgłosił wniosek o naprawę placu 

zabaw dla dzieci na osiedlu bo część jest posuta oraz zapytał czy place zabaw 

posiadają certyfikaty bezpieczeństwa. Następna sprawa to wałęsające się psy 

prosi o zorganizowanie wyłapywania bezpańskich psów. Prosił również 
wysypanie gryzu na drogę która jest za garażami na osiedlu do posesji p. 

Bednarskiego.  

Burmistrz odpowiedziała, że odnośnie placu zabaw Urząd jest zobowiązany do 

corocznego przeglądu placu zabaw pod względem bezpieczeństwa. Jeżeli chodzi 

o wyłapywanie psów, to sprawa jest bardzo trudna dlatego, że schroniska są 
przeładowane i praktycznie żadna firma nie chce się podjąć wyłapywania psów 

bo później nie ma kto ich odebrać. Pan który się tym zajmował na naszym 

terenie ma kłopoty ze zdrowiem i w tej chwili nie będzie zajmował się 



wyłapywaniem. Pani Kieszek ciągle wydzwania po różnych firmach które 

zajmują się wyłapywaniem psów ale bez rezultatów. Radny p. Jan Szopa zgłosił 

wnioski do Powiatu w spprawie przepustu mostku na drodze powiatowej koło 

posesji p. Andrzeja Klatki, jest zamulony a po ostatnim wypadku uszkodzony. 

Następna sprawa to wyrwa przy drodze powiatowej na poboczu przy posesji p. 

Andrzeja Orzeszka jest to duża wyrwa która zagraża bezpieczeństwu. Kolejna 

sprawa to powycinanie gałęzi przy drodze powiatowej od Jednostki w stronę 
Domaniewic , oraz odnowienie tablic informacyjnych z nazwami miejscowości, 

ponieważ tablice są nieczytelne oraz uzupełnić braki w znakach drogowych od 

Nowego Miasta – Domaniewice - Wał. Wniosek radnego p. Szopy poparł radny 

p. Ryszard Lewecki jak również Przewodniczący Rady. Przewodniczący Rady 

zgłosił wniosek o usunięcie suchych gałęzi w aleji kasztanowej i lipowej w 

Żdżarach. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zgłosiła wniosek o 

przegłosowanie czy Rada wyraża zgodę aby zaczęto procedurę i działania w 

sprawie realizowania inwestycji budowy chodnika w Żdżarach, bo tak jak już 
mówiła na Komisjach trzeba będzie na ten cel przeznaczyć środki w budżecie. 

Rozpoczęto głosowanie nad wnioskiem i w głosowaniu za – 11 na stan 

obecnych 11 radnych Rada wyraziła zgodę na postawiony wniosek Burmistrza. 

Głos zabrał p. Krzysztof Fiks - radny i członek Zarządu Powiatu Grójec 

stwierdzając, że dołącza się do uwag p. Marka Leweckiego, chociażby z tego 

powodu że dochodziły do niego monity mieszkańców z osiedla Jednostki 

Wojskowej że kiedy dzwonią na Policję i kiedy jest potrzebna to jej nie ma. 

Więc spotkał się z kierownikiem Posterunku i wyjaśnili sobie pewne kwestie 

odnośnie pracy Policji i dzielnicowy miał być o tym poinformowany i na razie 

próbował to załatwić jak to się mówi na własnym podwórku. Jeżeli nie 

przyniesie to żadnych efektów to będzie rozmawiał na szczeblu komendanta 

Powiatowego i Wojewódzkiego. Jest członkiem Komisji Bezpieczeństwa i ma 

pełne prawo przekazywać informacje i odczucia mieszkańców. Dochodziły go 

monity o niekulturalnym odnoszeniu się do mieszkańców, jego zdaniem należy 

najpierw upomnieć a potem karać i przede wszystkim zachowywać się z kulturą, 
bo mieszkańcy nie są dla Policji tylko Policja dla mieszkańców. Kierownik 

naszego Posterunku powiedział, że porozmawia z funkcjonariuszami i jeżeli nie 

przyniesie to efektów niestety ale będzie musiał interweniować wyżej. 

Pan Kozera Franciszek – sołtys wsi Wola Pobiedzińska zapytał, czy fontanna 

została rozebrana czy zdewastowana. Przewodniczący Rady odpowiedział, że 

została zdewastowana. 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim Kobietom z okazji nadchodzącego 

Święta Kobiet najserdeczniejsze życzenia. 

Porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 



 

Iwona Lepa 
 


